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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 8.1.2024  

 
 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová, 
Ing. Richard Ščepko (prišiel v priebehu zasadnutia) 
Neprítomní poslanci: Mgr. Michal Moško (ospravedlnený) 
        
Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 
 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Bc. Peter Repka, Ing. Jiří Egg, Michal Mazánik, K. Urban 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne   
6. Záver 
 
1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal všetkých prítomných na prvom zasadnutí VMČ Stred 
v roku 2024. Informoval prítomných, že p. Ščepko sa dostaví neskôr v priebehu zasadnutia. Skonštatoval, 
že VMČ Stred v počte 4 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  
 

HLASOVANIE: 
Za: 4      Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 
 

Poslanci odsúhlasili program 

 
2. PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Ing. Vanková: 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti SKL 109 s.r.o., týkajúcej sa zámeny pozemkov 

medzi Mestom Trenčín a spoločnosťou SKL 109 s.r.o. a to  pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín 

nachádzajúci sa v k. ú. Trenčín, novovytvorená C-KN parc. č.756/50 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 90 m2, odčlenená geometrickým plánom č. 36335924-190-23 zo dňa 27.11.2023 za 

pozemky vo vlastníctve spoločnosti SKL 109 s.r.o. nachádzajúce sa v k. ú. Trenčín, novovytvorená 

C-KN parc.č. 756/51 ostatná plocha o výmere 3 m2, novovytvorená C-KN parc.č. 756/52 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 104 m2, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania 

pozemku pod časťou mestskej komunikácie, ktorá slúži ako príjazdová cesta ku kultúrnemu 

centru Dlhé Hony a zarovnanie línie hraníc pozemku v súvislosti s plánovanou realizáciou stavby 

„Revitalizácia budovy NBS, Soblahovská ulica, Trenčín“. 
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 HLASOVANIE: 
Za: 4     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 
 
Uznesenie bolo schválené 
 

2.2. Ing. Vanková: 

Žiadame Vás o vyjadrenie k odpredaju pozemkov pre SR - Slovenskú správu ciest, nachádzajúcich 

sa v k.ú. Trenčianske Biskupice, C-KN parc.č. 394/8 orná pôda o výmere 9 m2, C-KN parc.č. 397/3 

orná pôda o výmere 102 m2, C-KN parc.č. 397/12 orná pôda o výmere 149 m2, C-KN parc.č. 

1173/32 zastavaná plocha o výmere 99 m2, C-KN parc.č. 395/1 orná pôda o výmere 302 m2, C-

KN parc.č. 395/10 orná pôda o výmere 7 m2, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania 

pozemkov pod existujúcou stavbou  „I/61 Trenčín – most“. 

Vypracovaním porealizačných geometrických plánov v súvislosti so stavbou „I/61 Trenčín – most“ 

bolo zistené, že v niektorých miestach došlo k presahu hranice trvalého záberu, ktorý bol určený 

projektovou dokumentáciou. Na základe týchto skutočností SR – Slovenská správa ciest požiadala 

Mesto Trenčín o majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov zastavaných nad rámec projektovej 

dokumentácie stavby.  

 
 HLASOVANIE: 
Za: 4     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 
 
Uznesenie bolo schválené 

 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

ID Požiadavka/Odpoveď 

3548 Ing. Milan Grenčík + obyvatelia Lidickej ulice: Žiadajú o riešenie dopravnej situácie a parkovacej 
politiky na Lidickej ulici nakoľko sa cítia diskriminovaní kvôli tomu, ako je to v súčasnej dobe na  
tejto ulici riešené. Bol zmenený systém dopravy na ulici Osloboditeľov, kde sa vytvorili parkovacie 
miesta. Ulica Lidická ostala otvorená ako obojsmerná ulica a nie je tam ani jedno parkovacie miesto 
a ani jeden z obyvateľov domov na tejto ulici nemá možnosť zaparkovať vozidlo pred domom. Nie 
všetci v tejto lokalite majú dvory a možnosť parkovať vo dvore. Obyvatelia požadujú riešiť túto 
situáciu zmenou organizácie dopravy na jednosmernú ulicu, alebo iným spôsobom, ktorým by sa aj 
na tejto ulici vytvorili nové parkovacie miesta. Navrhujú stretnutie na tomto mieste so zástupcami 
útvaru mobility a zástupcami poslancov za mestskú časť Stred, aby spoločne našli nejaké vhodné 
riešenie pre ľudí, ktorí tu bývajú. Žiadajú kontaktovať p. Grenčíka. 
 
Odpoveď: 
Na Lidickej ulici bola zachovaná obojsmerná premávka bez vyznačenia parkovacích miest, nakoľko 
to šírkové parametre cesty nedovoľujú. Zavedenie jednosmernej premávky je síce možné, ale v 
prvom kroku sme zvolili ponechanie obojsmernej premávky a vyznačenie parkovacích miest na 
priľahlých uliciach v dochádzkovej vzdialenosti. V prípade potreby (napr. evidovaný nedostatok 
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parkovacích miest v okolí) sa môžeme v budúcnosti zaoberať možnosťou zjednosmernenia a 
súčasne vyznačenia parkovacích miest, čo pokladáme za viac obmedzujúce pre obyvateľov tejto 
lokality. Vodiči majú prednostne využívať na parkovanie vlastné pozemky – dvory a garáže. Ak je 
parkovanie na miestnych komunikáciách v parkovacej zóne nevyhnutné, je potrebné parkovať iba 
na vyznačených parkovacích miestach tak ako je to stanovené v zákone o cestnej premávke č. 
8/2009. 

3549 Ing. Egg: Z čoho bola ustanovená funkcia kurátora a prečo? Na čo nám je? Z čoho je financovaný? 
 
Odpoveď: 
Relevantné odpovede na otázky, týkajúce sa pozície mestského kurátora, boli zverejnené v článku 
na webovom sídle mesta Trenčín - https://trencin.sk/aktuality/trencin-je-druhym-mestom-na-
slovensku-ktore-ma-mestskeho-kuratora/. (ÚUP) 
Finančné prostriedky na mzdu a poistné mestského kurátora sú hradené z rozpočtu mesta Trenčín, 
ale zároveň je o tieto náklady primerane znížený príspevok mesta pre Kreatívny inštitút Trenčín, 
n.o. (KPRED) 

3550 P. Struhárová: Opätovne žiada prehodnotiť veľkosť papiera a písma cestovných poriadkov na 
niektorých zastávkach, aby to ľudia nemuseli lúštiť lupou. Žiada o zväčšenie formátu. 
 
Odpoveď: 
Odpoveď dopravcu: bolo by veľmi nápomocné, ak by autor podnetu spresnil, ktoré sú to "niektoré 
zastávky". Zavedeným štandardom je tlač zastávkových vývesiek na jednotný formát A5 na výšku 
(jedna linka). Tejto veľkosti sú prispôsobené aj rámiky na zastávkových označníkoch. Mám za to, že 
táto veľkosť je vyhovujúca a netreba na nej nič meniť. 
 

Kde môže byť problém: 
Okrajovo sa mohol problém prechodne objaviť na niektorých zastávkach, kde našim pochybením 
boli vyvesené cestovné poriadky v neštandardnej (menšej) veľkosti. Toto nás mrzí, považujeme to 
za pochybenie, ale podľa mojich informácií by už všetky takéto prípady mali byť vyriešené. 
 

Zrejme teda pôjde o zastávky, kde z objektívnych príčin nie je možné vývesky v štandardných 
veľkostiach umiestniť. Určite ide o zastávky ako Autobusová stanica, Obchodná akadémia, 
Beckovská, Pod privádzačom, Hanzlíkovská, či Mateja Bela. Tam však sú vývesky z priestorových 
dôvodov buď zmenšené alebo zlúčené (dve linky do jednej vývesky). Toto spoločne obe strany 
vnímame a dohodli sme sa, že to čo najskôr budeme riešiť. 
 

Časť problémov vyrieši inštalácia nových zastávkových vitrín umiestnených v prístreškoch. Tam, kde 
vývesky nebude možné umiestniť do prístrešku, využijeme rámiky inštalované na označníkoch, 
ktoré by sme buď v obmedzenom množstve doobjednali alebo presunuli medzi jednotlivými 
zastávkami. 
 

Osobitným problémom sú zastávky, kde kapacitne nepostačuje ani vitrína v prístrešku (napr. 
Hasičská, Gymnázium, Legionárska a pod.) - do vitríny sa ledva zmestia cestovné poriadky, pritom 
by sa patrilo tam umiestniť aj schému siete liniek a základné informácie o cestovaní. 

3551 P. Struhárová: Žiada odpratať opadané lístie, čo ostalo po jeseni na cestách a chodníkoch. 
 
Odpoveď: 
Čistenie komunikácií od lístia prebieha v maximálnej možnej miere vzhľadom na podmienky v 
zimnom období. 
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3552 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Opätovne (po viac ako roku) sa pýtame na tento podnet. 
Vtedy prišlo vyjadrenie, že sa nájde lepší spôsob, ale nič také sa nenašlo. Prosíme teda o 
kvalifikovaný odhad nákladov na realizáciu fyzického oddelenia chodníka vedúceho od Legionárskej 
ulice do podchodu na Noviny (pri novej poliklinike) - formou gumených oddeľovačov. V Trnave bola 
takýmto spôsobom oddelená cyklotrasa na Študentskej ulici (viď. foto – zdroj Trnavský hlas). Išlo by 
síce stále o dočasné riešenie, avšak chodcom (a najmä deťom smerujúcimi do/zo ZŠ Dlhé Hony) by 
poskytlo vyššiu bezpečnosť, než len súčasné vodorovné dopravné značenie chodníka. 
 
Odpoveď: 
Už v roku 2021 bola spracovaná projektová dokumentácia „Chodník ul. Legionárska smer Noviny“, 
no na realizáciu zatiaľ neboli vyčlenené peniaze. Osadenie obrubníkov by bolo asi vhodnejšie a 
bezpečnejšie, na dĺžku 75 m (vynechané vjazdy k nehnuteľnostiam) to vychádza podľa cien z roku 
2023 za 155 ks obrubníkov s montážou približne 6200 €, ktoré by mohli byť použité pri realizácii 
projektu. Možnosť využitia parkovacích dorazov, prípadne iných zariadení (podobných tým v 
Trnave) preveríme s ODI. 

3553 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Máme už 3 podnety z okolia Súdnej ulice, kde pravidelne 
majiteľ domu 312/12 vykuruje v zimnom období palivom, ktoré nie len zamoruje okolie štipľavým 
dymom. Ak aj má mesto obmedzené kompetencie, bolo by možné podať podnet na príslušnú 
inštitúciu? 
 
Odpoveď: 
Prevádzkovateľovi zdroja znečisťovania ovzdušia bolo zaslané upozornenie na dodržiavanie zákona 
o ochrane ovzdušia. V prípade preukázateľného opakovaného písomného podnetu za nedodržanie 
zákona o ochrane ovzdušia, mesto Trenčín požiada slovenskú inšpekciu životného prostredia o 
vykonanie kontroly. 

3554 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik:  Počas novembra bol zo zastávky Dolný Šianec demontovaný 
označník MHD. Prosíme o informáciu, z akého dôvodu k demontáži došlo a kedy bude zastávka 
opäť označená. 
 
Odpoveď: 
Označník bol poškodený pri dopravnej nehode a spoločnosť mmcité pracuje na jeho oprave. Termín 
opätovného osadenia označníka zatiaľ nevieme. 

3555 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V roku 2024 sa uvažuje s rekonštrukciou zastávky Sihoť IV 
smer Opatová. Prosíme o informáciu, či sa v rámci rekonštrukcie počíta s osadením vodiacej dlažby 
pre nevidiacich na nástupišti a bezbariérového (kasselského) obrubníka. 
 
Odpoveď: 
V rámci rekonštrukcie zastávky bude vybudovaný bezbariérový -kasselský obrubník a aj osadená 
vodiaca dlažby pre nevidiacich. 

3556 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o opravu nefunkčného osvetlenia reklamného 
panelu v prístrešku zastávky Braneckého. V súčasnosti je na tejto frekventovanej zastávke tma. 
 
Odpoveď: 
Zisťujeme u euroAWK, zatiaľ nemáme spätnú väzbu. 
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3557 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme poprosiť o natretie presne definovanou 
antracitovou farbou. Samozrejme až v jarnom období, kedy bude vhodné počasie. 
 
Odpoveď: 
Náter zábradlia bol zaradený do činnosti údržby miestnych komunikácií v prvom polroku 2024.  

3558 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na vydávaných permanentkách je uvedená platnosť 
permanentky. Kupoval som (R. Ščepko) takúto permanentku v 11/2023 ako darček pre otca, ale 
platnosť je do 12/2023. Je to mätúce, keďže permanentky platia aj v roku 2024. Bolo by možné 
prehodnotiť túto platnosť? Sám ešte využívam permanentku s platnosťou do 12/2022. 
 
Odpoveď: 
Platnosť permanentky (do 12/2023 ) je predĺžená do konca budúceho roka 2024. 

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

ID Požiadavka 

3581 Mgr. Medal: (na podnet p. Egga) Prosíme, aby na najbližšie zasadnutie Výboru mestskej časti Stred 
(t.j. 12.2.2024) prišiel pán, čo má na starosti CO kryty, aby vzhľadom na opakujúce sa podnety 
prišiel vysvetliť problematiku CO krytov. 

3582 P. Urban: 28.11.2023 bolo stretnutie s primátorom, pán tam údajne poslal list, kde žiadal, aby na ul. 
Kapitána Jaroša od Inoveckej po Lidickú bola 30-ka rýchlosť. Má problém s vychádzaním z dvora na 
vozovku. Z komunikácie s p. Múdrou vyplynulo, že nie sú na to peniaze a že sa to bude riešiť po 
novom roku. Pánovi nikto neodpísal na list ani sa mu nikto neozval. Žiada odpoveď či je to možné 
ako na druhej strane a či sa to bude riešiť. 

3583 Ing. Bočák, Mgr. Medal: ako reakcia na odpoveď na požiadavku ID 3548 a novú požiadavku p. 
Urbana, vyjadrili nespokojnosť s odpoveďou. Poslanci trvajú na stretnutí na mieste na ulici Lidická a 
súčasne na mieste riešiť aj situáciu na ul. Kapitána Jaroša, keďže ide o jednu lokalitu. Žiadajú 
kontaktovať s termínom stretnutia p. Medala. 

3584 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Ďakujeme za umiestnenie vitrín na vývesné cestovné 
poriadky do prístreškov, v ktorých doposiaľ chýbali. Všimli sme si však, že vo viacerých prístreškoch 
sú vitríny umiestnené nevhodne. Problém spočíva v tom, že sú pripevnené na skle nad lavičkou - 
cestujúci, ktorí si chcú pozrieť cestovné poriadky, sa tak skláňajú nad hlavami cestujúcich sediacich 
na lavičke - čo je nepríjemné pre obe strany. Pre ilustráciu prikladáme fotografie. Prosíme preto o 
prehodenie vitrín (resp. celých skiel, podľa toho, čo je technicky vhodnejšie) do tých častí 
prístreškov, v ktorých nie je lavička. Samozrejme, v prístreškoch, kde je lavička po celej dĺžke, sa 
nedá robiť nič. Nižšie v tabuľke uvádzame zoznam nástupíšť zastávok, kde je vhodný presun (vybrali 
sme najmä tie frekventovanejšie) – Braneckého, Cintorínska, Detské mestečko, Gen. M. R. 
Štefánika, Hasičská, Hodžova (kotolňa), Pod Juhom, Pred poľom, Soblahovská, Zimný štadión, 
Zlatovská, ZŠ Hodžova, ZŠ Kubranská 
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3585 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: K požiadavke ID 3554 sme obdržali informáciu, že označník 
na zastávke Dolný Šianec bol poškodený pri nehode. V tejto súvislosti si len dovoľujeme dať ÚM na 
zváženie, či by nebolo lepšie ho po oprave umiestniť medzi prístrešok a bývalý PNS stánok. 
Označník v polohe tesne pri nástupnej hrane môže byť opätovne poškodený napríklad spätným 
zrkadlom autobusu, ako sa to už v roku 2022 stalo aj na zastávke 28. októbra. 

  
3586 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V požiadavke ID 3303 z 11.9.2023 sme sa pýtali na legálnosť 

umiestnenia reklamných plachiet na dopravnom zábradlí v Opatovej, pri motoreste Maják. Podľa 
odpovede odborných útvarov mesta sa reklamné plachty na tomto zariadení umiestňovať nesmú a 
vlastníci mali byť vyzvaní na ich odstránenie, no dodnes sa tak nestalo. Prosíme preto, aby ich 
odstránenie zrealizovalo mesto Trenčín - v zásade nejde o nič nákladné, plachty treba odstrihnúť a 
odviezť. Týmto krokom sa eliminuje vizuálny smog a výrazne zvýši estetická kvalita verejného 
priestoru. 

 
3587 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pri presune označníka SAD na zastávke Gymnázium do novej 

polohy bolo z chodníka odstránených niekoľko dlaždíc, ktoré nahradil betónový základ označníka. 
Tieto dlaždice na mieste zostali zabudnuté, prosíme o ich odstránenie. 

 
3588 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pri čiastočnej rekonštrukcii križovatky Zlatovská x Brnianska v 

súvislosti s výstavou cyklotrasy boli vytvorené nové priechody pre chodcov, na ktoré bolo 
umiestnené osvetlenie priechodov a pár centimetrov od neho dopravné značky priechod pre 
chodcov na samostatných stĺpikoch. V záujme eliminácie vizuálneho smogu a objektov zužujúcich 
šírku chodníkov prosíme o presun značiek priamo na priľahlé stožiare verejného osvetlenia 
priechodov - viď. foto. 
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3589 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na konci pešej zóny na Braneckého ulici za budovou 
Slovenskej sporiteľne je v betónovom kvetináči pomerne veľké množstvo odpadu (viď. foto), 
pravdepodobne pochádzajúci od zákazníkov okolitých prevádzok. Prosíme o vyčistenie priestoru, 
vrátane vhodnej úpravy zelene v tomto kvetináči, aby nepôsobil ako neupravený a “vhodný” na 
odhadzovanie smetia. Prípadne prosíme o návrh riešenia, ako predchádzať tomuto stavu, nakoľko 
sa v tejto lokalite popísaná situácia opakuje. 

 
3590 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Dovoľujeme si sprostredkovať podnet od občanov bytového 

domu Inovecká 1137/2 a požiadať o jeho urýchlené riešenie - citujeme z e-mailu občianky p. 
Stacherovej: “Upozorňujeme na strom so zlomenými konármi pred BD Inovecká 1137/2. Je to 
presne ten strom, ktorý bol mestom TN označený ako zdravý s vysokou spoločenskou hodnotou. 
Žiadam teda, aby sa oň mesto riadne staralo, t.j. odstránilo zlomené konáre a orezalo tie nadmerne 
dolu prevísajúce, nakoľko sa pod ním nachádzajú motorové vozidla obyvateľov nášho BD. Strom 
prevyšuje našu 4-posch. bytovku, takže z náletov máme preto neustále upchané ríny a s tým 
zvýšené náklady.” Problematike sme sa venovali už v podnete č. 3382 z 9. 10. 2023. 

3591 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Vlastníci garáží pri mestskej tržnici v garážových boxoch 
(konkrétne 2. ulička doprava za Bytovým družstvom v smere od fakultnej nemocnice) sa snažia už 
viac rokov urgovať vyriešenie situácie ohľadne odtokovej kanalizačnej vpuste, tzv. trativodu. Pri 
trochu intenzívnejších atmosférických zrážkach tam opakovane vzniká jazero v plnej šírke a dĺžke 
plochy medzi garážami, ktoré často dosahujú kritickú hodnotu hladiny (aj 15cm) a tým zatečenie 
interiérov jednotlivých garáží (dokonca zaplavenie montážnych jám v garážach). Prikladáme 
aktuálne foto. Pozemok medzi garážami patrí pod správu Mesta Trenčín. Majitelia garáží navrhujú 
riešenie formou vyčistenia/obnovy zanesených trativodov, ktoré sú umiestnené na oboch koncoch 
komunikácie medzi garážami. Pre ujasnenie situácie a možností riešenia by asi bola vhodná 
schôdzka na danom mieste aj za účasti dotknutých občanov. Žiadame teda o zorganizovanie 
schôdzky, prípadne o písomné vyjadrenie k možnostiam a časovému horizontu riešení. 
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3592 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Vzhľadom na kratšie dni sme v uplynulých týždňoch 
zaznamenali problém s nefungujúcim osvetlením vo veľkom počte prístreškov patriacich 
spoločnosti euroAWK. Nižšie uvádzame ich zoznam, prosíme o nápravu. Osvetlenie nemá len 
praktický či estetický význam, ale tiež bezpečnostný: 
- Hasičská, zastávka PAD smer most (nefunguje prvý prístrešok smerom od podchodu) 
- Inovecká, stred smer Inovecká 
- Kubranská, BILLA smer Gen. M. R. Štefánika 
- K výstavisku 
- Pod Juhom smer centrum 
- Pred poľom smer Kubranská, BILLA  
- ZŠ Kubranská obojsmerne 

 

 
 

 

5. RÔZNE 

V tomto bode p. Egg v prvom rade poprial všetkým všetko dobré v novom roku. Potom poskytol 
informáciu o tom, že sa snažil nájsť aktualizovaný plán s jednotlivými položkami, ale našiel len plán 
na rok 2022-2025. V súvislosti s tým sa vrátil k otázke civilnej obrany a súčasných nedostatkov v CO 
krytoch. Ďalej sa dotkol témy ukrajinskej vlajky na budove Mestského úradu. Na to p. Medal 
reagoval, že to je problematika, ktorú prenechá prokuratúre ako kompetentnému orgánu, ktorý sa 
má vyjadriť na tento podnet. P. Egg pokračoval otvorením témy kurátora, ktorú načrtol už na 
minulom zasadnutí. Mgr. Medal sa vyjadril, že p. Eggovi prepošle odpoveď z mesta na otázky p. Egga 
ohľadne kurátora. V tejto veci sa mu snažili vysvetliť aj p. Struhárová a p. Bočák, že toto sú otázky, 
ktoré rieši exekutíva. P. Egg reagoval, že sa snaží poukázať na prístup poslancov, s ktorým sa 
nestotožňuje. Plynule prešiel k téme záchytného parkoviska pri stanici a áut, ktoré na tomto 
záchytnom parkovisku parkujú. Uviedol, že na tomto parkovisku parkujú autá ľudí, ktorí bývajú 
naproti cez cestu, čo považuje za nesprávne, pretože to je záchytné parkovisko pre autá, ktoré 
prichádzajú do Trenčína, aby nejazdili do centra. P. Medal reagoval, že priebežne sleduje obsadenosť 
tohto parkoviska a nebýva úplne plné. Ďalej sa p. Egg zaoberal čistotou mesta. Na jednej strane 
pochválil, že mesto zabezpečilo pracovníkov, ktorí ho pravidelne čistia, podotkol však aj to že to 
nerobia poctivo. Poznamenal, že cez vianočné sviatky bol veľký bordel v miestach pri herni, kde sú 
veľké štvorcové betónové kvetináče (v blízkosti cukrárne a lekárne), že tam bezdomovci hádzali 
bordel a vyzeralo to ako skládka. P. Medal sa vyjadril, že to postrehol aj on a má to aj nafotené. 
Tento bod je zaradený do podnetov. 

P. Medal s p. Bočákom reagovali na preslov p. Egga tým, že keďže téma civilnej obrany sa 
opakuje, požiadajú pána, ktorý má na starosti CO kryty, aby prišiel na budúce zasadnutie objasniť 
problematiku CO krytov.  
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6. ZÁVER 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil posledné zasadnutie Výboru 
mestskej časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 12.2.2024 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

 
 
Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 8.1.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 Mgr. Richard Medal  
 Predseda VMČ Stred 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 16:45 hod.  


